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فرونشست، بحران خاموشی است که تهران را 
تهدید می کند چراکه سالانه حدود 20سانتی متر 
فرونشست در پایتخت رخ می دهد. میثم مظفر، 
رئیس کمیته بودجه و نظارت مالی شــورا در 
جلسه دیروز از بعد دیگری این موضوع را مورد 
توجه قرار داد و به بحران فرونشست در بزرگراه 
آزادگان اشاره کرد و گفت: »مسیر لوله گذاری 
خط4 جمع آوری آب های ســطحی در رفیوژ 
میانی بزرگراه آزادگان قرار گرفته که متأسفانه در 
برخی از قسمت ها در طول مسیر، لوله و تجهیزات 
شهری مربوطه سرقت شــده اند. حتی امکان 

شکستگی لوله در بخش های مختلف نیز وجود 
دارد.« او با بیان اینکه 2 ماه پیش دفعتا بخشی از 
اتوبان آزادگان در لاین تندرو دچار فرونشست 
به عمق یک ونیم متر شده بود و با 12میکسر بتن 
به صورت موقت پر شده است، تأکید کرد که هر 
لحظه و هر دقیقه امکان وقوع بحران هست و 
چه بسا تلفات جانی و تخریب های زیرساختی 
تجهیزات شهری را به صورت قابل توجه در پي 
داشته باشد. مظفر در ادامه به راهکار اصلی اشاره 
کرد و گفت: »راهکار اصلی این است که خط لوله 
جمع آوری آب های سطحی به طور کامل به ضلع 
جنوبی اتوبان آزادگان منتقل شود. شورا هم  باید 
پس از درخواست شهرداری در قالب مجوز موقت 
قانونی افزایش بودجه و اعتبارات، حمایت لازم را 

داشته باشد.«

فرو نشست به دلیل سرقت تجهیزات شهری
عضو شورای شهر تهران نسبت به فرونشست بزرگراه آزادگان هشدار داد

گروه شهریگزارش

فرش قرمز زیر پای سرمایه گذاران
اعضای شورای شهر تهران پس از اســتماع گزارش عملکرد 
سازمان سرمایه گذاری و مشــارکت های مردمی شهرداری 
تهران، نظرات و پیشــنهادهایی را مطرح کردند؛ اما در موارد 
مطرح شده حمایت از سرمایه گذاران و تسریع فرایندها مورد 
تأکید نمایندگان بود. به عبارتی برای جلب سرمایه گذار باید 
فرش قرمز پهن کرد و با فرایندهای سخت و دست وپاگیر نباید 

آنها را از مشارکت منصرف کرد.
مهدی چمران، رئیس شــورا: متأســفانه حدود 80هزار 
میلیارد تومان از سرمایه شــهر حبس شده و نمی توان کاری 
در این  خصوص انجام داد. پس نباید به افــرادی که با منابع 
مالی به دنبال مشارکت و ســرمایه گذاری هستند، به چشم 

دزد  نگریست.
پرویز سروری، نایب رئیس شورا: باید آسیب شناسی های 
دقیقی از دلایل عدم موفقیت ســرمایه گذاری در شهرداری 
شــکل بگیرد و فرایندی نیز درنظر گرفته شــود تا پاســخ 
سرمایه گذاران را ســریع تر بدهیم. فرایندهای اداری معیوب 
است و ما می خواهیم با فرایندهای فربه، سرمایه گذار جذب 
کنیم؛ اما با این روند، ســرمایه گذار عطای کار را به لقای آن 

می بخشد، لذا باید فرایند را بهبود بخشیم.
ناصر امانی، عضو کمیسیون برنامه وبودجه: پروژه های 
سرمایه گذاری 3مشکل اساســی دارند؛ اول، مشکل مالکیت 
زمین از طرف شهرداری، دوم، ورود ســرمایه گذار جدید به 

پروژه و سوم، عدم اجرای تعهدات از طرف یکی از طرفین. 
احمد صادقی، رئیس کمیته شفافیت و شهر هوشمند: 
در پروژه های مشارکتی شهرداری تهران باید مواردی از قبیل 
مباحث شفافیت قراردادها، اسناد مالکیت، تغییرات در مفاد 
قراردادها، فقدان مطالعات امکان سنجی، ایرادات حقوقی و... 

برطرف شود.
مهدی اقراریــان، رئیس کمیته نظــارت و حقوقی: 
متأسفانه یکی از مســائل و چالش های پروژه های مشارکتی، 
حقوقی هســتند. ازاین رو معتقدیم که ما یک ســازمان را با 
چنین مأموریتی مصوب کردیم، اما این خطر حس می شــود 
که اهتمام به مفاد سند نادیده گرفته شود و هر سازمانی به طور 

خاص اقدام به فعالیت های مشارکتی کند.
زهرا شمس احسان، رئیس کمیته اجتماعی: بوستان 
آزادگان از ابتدای ایــن دوره مورد توجه ما بود و مقرر شــد 
به عنوان یک طرح ویژه گردشگری با رویکرد مشارکتی اجرایی 
شود. این طرح از ســال۹۴ به دلیل مستهلک شدن تجهیزات 
تعطیل شده بود و امیدواریم تا پایان سال تعیین تکلیف شود. 
انتظار بر این اســت که پروژه هــای بزرگ مقیاس، طرح های 
حوزه حمل ونقل و خدمات شــهری و محیط زیست ازجمله 
تأمین اتوبوس و مترو در لیســت پروژه های سرمایه گذاری 

قرار گیرد.
نرجس سلیمانی، رئیس کمیسیون نظارت و حقوقی: 
سازمان سرمایه گذاری محل تقاطع بهره برداری و بهره وری 
بهینه فرصت های مشترک بین شهر و شــهروندان از مسیر 
شــهرداری اســت. امروز این ســازمان با چالش هایی چون 
اهلیت سنجی برای جذب شرکای ســازمان، بی ارزش شدن 
ضمانت نامه ها به دلیل رشــد نرخ تورم، عدم طی شدن صدور 
مجوزهای لازم و نبود نظارت صحیــح و دقیق پیش از انعقاد 

قرارداد و... مواجه است.
مهدی پیرهــادی، رئیس کمیســیون ســامت و 
محیط زیست: در مراجعات ســرمایه گذاران به مناطق، در 
بسیاری از مواقع به واســطه ارتباطاتی که برخی سازندگان 
با شــهردار یک منطقه دارند و براساس اعتمادی که بین آنها 
وجود دارد، سرمایه گذاری هایی در منطقه شکل می گیرد که 
این نحوه سرمایه گذاری و ارتباط آن با سازمان سرمایه گذاری 
بسیار طولانی بوده و باعث ناامیدی شهرداران مناطق می شود.

از شــهر تهــران بــه تولی گــری شــهرداری 
تهــران و اداره کل محیط زیســت توســعه 
پایدار شهرداری تهران نیروگاه خورشیدی 
داریــم. حلیاســادات حســینی، مدیــرکل 
محیط زیســت و توســعه پایــدار شــهردار 
تهران گفت: در مجموع این نیروگاه های 
خورشــیدی، ۱۰۲۴ کیلــووات بــرق تولیــد 
می کننــد و ایــن اقدامــات پیــرو اســناد 
بالادســتی و مصوبه هیأت وزیران اســت 
که شهرداری تهران و کلیه شهرداری ها را 
موظف کرده اســت ۲۰ درصد برق خود را 

از انرژی خورشیدی تامین کنند.

57
نقطه

در   ۱۰۰ مــاده  کمیســیون  آرای  از 
منطقه۸تهــران اجرا شــد. فاطمه تنهایی 
شــهردار منطقه ۸گفت: تاکنون در حوزه 
معماری و شهرســازی این منطقه، تعداد 
۱۱.۱۲۵ رأی صادر شده است که با اجرای 
۱۰.۴۲۴ رأی از آرای کمیسیون ماده ۱۰۰ در 
منطقه ۸، ۹۳ درصد از این آرا اجرا شده و 

از این تعداد ۸۳۱  رأی باقی مانده است.

93
درصد

ســال  پایــان  تــا  منطقــه  معابــر  از 
مناسب سازی می شود. مهدی اخ الصنایع 
شهردار منطقه ۱۰گفت: از ابتدای امسال 
تاکنون حدود ۲ هزار مترمربــع از معابر و 
بوستان های سطح منطقه مناسب سازی  
شــده و طبــق برنامــه پیش بینی شــده، تا 
پایان ســال مناسب ســازی حــدود ۶ هزار 
مترمربع دیگــر از معابــر و بوســتان ها در 

دستورکار است.

6000
مترمربع

رونمایی از المان نوری 
عاشورایی در دریاچه چیتگر

مدیرعامل شرکت نوســازی و عمران چیتگر ضمن 
عرض تسلیت شهادت حضرت اباعبدالله الحسین)ع( 
با اشاره به بزرگداشت مناسبت های معنوی  ماه محرم و 
اشاعه فرهنگ ناب حسینی گفت: در آستانه فرارسیدن 
ایام سوگواری سرور و سالار شهیدان حضرت اباعبدالله 
الحســین)ع( و یاران با وفایش ضمــن اهتزاز بیرق 
عزای حسینی، مقبره  الشهدای مجموعه و ساختمان 
اداری شرکت با نصب ریســه، بنر و پرچم سیاه پوش 
شد. محسن صالحی ادامه داد: ضمن اجرای عملیات 
فضاسازی معنوی و سیاه پوش کردن سیمای مجموعه 
فرهنگی- گردشگری دریاچه شهدای خلیج فارس، در 
آستانه فرارسیدن ایام شهادت سرور و سالار شهیدان 
حضرت اباعبدالله الحســین)ع( از بزرگ ترین المان 
نوری عاشورایی رونمایی شــد. او بیان کرد: با هدف 
هویت بخشی به سیمای شهری و فضاآرایی متناسب 
با ایام محرم به همت سازمان زیباسازی شهرداری و با 
مشارکت شرکت نوسازی و عمران چیتگر، المان نوری 
بین الحرمین در زمینی به مساحت 2هزار مترمربع در 
جوار مقبره الشــهدای دریاچه بنا شد که بزرگ ترین 
المان نوری عاشورایی در شهر تهران به حساب می آید. 
صالحی گفت: با توجه به تعــدد زائران قبور متبرک 
شهدا، جانمایی مناسب این المان ارزنده شهری که 
علاوه بر زیبایی بصری، بر معنویت فضا نیز افزوده است، 
موجبات رضایت دلدادگان حسینی را فراهم آورده و 
از زمان نصب ســازه، روزانه در حال دریافت و رصد 

پیام های تشکر مراجعان عزیز هستیم.

نقل قول خبر

عدد خبر

 خبر

شورا

 رفع معارض ملکی برای پروژه 
یادگار امام

ســیدمحمدرحیم مرتضــوی، شــهردار 
منطقه ۹: به منظور رفع معارضین املاک 
امتداد شاخه غربی بزرگراه یادگار امام)ره( 
نسبت به تعیین تکلیف ۴۳ ملک معارض 
این مســیر از طریق نهاد دادستانی اقدام 
شــد. بدین منظــور ملــک پــلاک ثبتــی به 
مبلغ ۵۱ میلیــارد تومان جهــت تخریب و 
بهره برداری به پیمانکار پروژه تحویل شد.

اختصاص 4600میلیارد تومان بودجه 
به مترو

امیــر شــهرابی، مدیــرکل برنامه وبودجــه 
شهرداری تهران: رقم ۴ هزار و ۶۱۳ میلیارد 
تومــان در بودجه ســال ۱۴۰۲ برای توســعه 
و تکمیــل خطوط متــرو به شــرکت راه آهن 
شــهری تهــران و حومــه )متــرو( اختصاص 
یافته است.می توانیم موضوعات اساسی 
و زیربنایی مترو را بــا هم افزایی در یک بازه 
زمانی چندماهه به نقطه مطلوب برسانیم.

کمیته ایمنی مناطق
علی القاصی مهر، رئیس کل دادگســتری 
اســتان تهران: در هر منطقه از شهرداری 
تهران، کمیته ای با عنوان کمیته ایمنی از 
مسئولان در شهرداری به ریاست شهردار 
منطقه تشــکیل و ســاختمان های بسیار 
 پرخطــر در آن کمیتــه مطــرح و مطابــق با 
بنــد ۱۴ مــاده ۵۵ قانــون شــهرداری 
درخصوص نحوه اقــدام و مواجهــه با این 

ساختمان ها تصمیم گرفته می شود. 

راکد ماندن سرمایه های شهر در 46پروژه
در ادامه جلسه، اعضای شورای شــهر به بررسی عملکرد 
سازمان سرمایه گذاری و مشارکت های مردمی شهرداری 
تهران پرداختنــد و محمد آخوندی، رئیس کمیســیون 
برنامه وبودجه ابتدا گزارشی از آخرین وضعیت سازمان ارائه 
داد و گفت: »بررسی ها نشان می دهد ۴۶پروژه از پروژه های 
ســرمایه گذاری به نتیجه نرســیده اند و بیش از 80هزار 
میلیارد تومان منابع شــهرداری بلاتکلیف مانده است. در 
واقع بخشی از سرمایه های شهر در این پروژه ها راکد مانده 
که اگر به نتیجه برســد می تواند یک درآمد پایداری برای 
شهر و شهرداری داشته باشــد.« به گفته او براساس اعلام 
سازمان ســرمایه گذاری حدود ۱۷پروژه تا پایان شهریور 
تعیین تکلیف می شوند و برای سایر پروژه ها در کارگروهی 

تصمیم گیری خواهد شد.

تشکیل هیأت های اندیشه ورز
در بخش دیگری از جلسه نوید خاصه باف، مدیرعامل سازمان 
سرمایه گذاری و مشارکت های مردمی شهرداری تهران گفت: 
»عمده مشکلات پروژه ها این است که در دوره قبلی مدیریت 
شهری بنا به دلایل مختلفي مورد برخورد قهری قرار گرفتند. 
اکنون برای حل این مشکلات هیأت های اندیشه ورز تشکیل 
شده است؛ به گونه ای که ۱۶پروژه قابل وصول با سرعت بالا در 
حال بررسی است و 30پروژه دیگر زمان بر خواهد بود.«  او در 
ادامه به رفع مشکل برخی از پروژه ها مانند پارکینگ طبقاتی 
گرات و بیمارستان آتیه2، سینما باران و... اشاره و عنوان کرد: 
»تسریع در اصلاح مفاد قانونی، تصویب لایحه ردیف بودجه، 
تسهیلات تشویقی برای سرمایه گذاران و همچنین اختصاص 
اعتبار از ســوی ســازمان املاک برای رفع معارضین و.. اهم 

مطالبات ما در سازمان سرمایه گذاری است.«

ایجاد صندوق پروژه
لطف الله فروزنــده، معاون مالی شــهرداری تهران هم 
در جریان بررسی عملکرد سازمان ســرمایه گذاری از 
تشکیل صندوق پروژه در راســتای جذب سرمایه های 
خرد مــردم خبر داد و گفــت: »ما در شــهرداری نگاه 
برچسب فساد، به سرمایه گذاری نداریم و شهردار تهران 
در مــورد پروژه هایی همچون هزارویک شــهر و بام لند 
شخصا موضوع را پیگیری کرد. با تشکیل صندوق پروژه، 
اعتمادســازی و حس مالکیت مردم در پروژه ها محقق 
می شــود و ما آمادگی داریم که هر 3 ماه یک بار گزارش 
عملکرد سازمان ســرمایه گذاری را به شورای شهر ارائه 
دهیم.« او همچنین تأکید کرد کــه امیدوارم بتوانیم با 
کمک شورای شهر مشکلات زیربنایی سرمایه گذاری در 

شهر را اصلاح کنیم.
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پروژه

 3 43 پروژه 
غیرساختمانی

پروژه 
ساختمانی

قدرالسهم 
شهرداری 
از ۴۶پروژه

%45
%55

شهرداری

شریک

مشکلات پروژه ها

%40
حقوقی و دعاوی

%22
ملکی

%38
شهرسازی

پیشرفت فیزیکی پروژه ها

۱۴پروژه: 
صفر تا 20 درصد

۹پروژه:
51 تا 80 درصد

۱۲پروژه:
81 تا 100 درصد

۱۰پروژه:
21 تا 50 درصد

سوده نجفی، رئیس کمیته سامت شورای شهر تهران در تذکر پیش 
از دستور خود با اشاره ای به استفاده از ظروف یک بار مصرف در مراسم 
عزاداری اباعبدالله )ع( کرد و تأکید داشت که باید از ظروف تجدیدپذیر 
در مراسم  عزاداری استفاده شــود؛ چرا که استفاده از ظروف یک بار 
مصرف پاستیکی در ســطح شــهر، عاوه بر اینکه سیمای شهر را 

نامطلوب می کند، سبب بروز مشکات زیست محیطی نیز می شود.
در همین رابطه، حلیا سادات حســینی، مدیرکل اداره محیط زیست 
شهرداری تهران در گفت وگو با همشهری بیان مي کند: ما امسال در 

نمایشگاه عطر سیب مســتقر بودیم و به هیئت های مذهبی که برای 
خرید می آمدند، آموزش دادیم؛ همچنین شــیوه نامه ای چند بندی 
به مناطق 22گانه اباغ کردیم و قرار شــد آموزشــگرهای اداره کل 
محیط زیست مناطق 22گانه در هیئت ها حاضر شوند و آموزش لازم را 

در این خصوص ارائه دهند.
او افزود: برای 5هیأت بزرگ در شهر کیسه های پارچه ای برای کفش 
ارائه کردیم؛ همچنین برای عدم اســتفاده از ظروف یک بار مصرف و 
استفاده از ظروف تجدیدپذیر، پوســترهایی را آماده و پخش کردیم. 
عاوه بر این آموزش چهره به چهره در این مورد انجام شــد و در حال 

حاضر نیز همکاران ما برای رصد مراجعه می کنند.
حسینی بیان کرد: با سازمان پســماند هماهنگ شدیم تا سطل های 
زباله ای مقابل هیئت هــا تعبیه و تفکیک زباله از همــان مبدا انجام 

و مدیریت پســماند به درســتی 
اعمال شود. عدم استفاده از ظروف 
یک بار مصرف پاستیکی به دلایل 
بهداشــتی امکان پذیر نیست و 
ظروف یک بار مصرف تجدیدپذیر 
بسیار گران و در تعداد زیاد امکان 

تامین آن وجود ندارد.
مدیــرکل اداره محیط زیســت 
شــهرداری تهران گفت: اداره کل 

محیط زیست شهرداری تهران تمام تاش خود را داشته تا با اداره کل 
محیط زیست استان و شهر تهران همکاری لازم را داشته باشد تا تولید 

زباله پاستیکی در ایام محرم به حداقل برسد.

اقدامات شهرداری برای کاهش مصرف 
زباله پلاستیکی در ایام محرم

شهر جهانی کودک در زمین کانون 
پرورش فکری  کودکان و نوجوانان

دیروز خبری عجیب در فضای مجازی و رسانه ای کشور منتشر 
و دست به دست می شــد که دیدن و شــنیدن آن هر بیننده و 
شنونده ای را ناراحت و متاثر می کرد. خبر از این قرار بود که »در 
صورت تصویب کمیسیون ماده 5، بنای قدیمی کانون پرورش 
فکری شهرک قدس)شهرک غرب( تبدیل به یک برج 35طبقه 

تجاری- اداری می شود.« 
 برخی با ارتبــاط دادن این موضــوع به موارد  دیگــر به دنبال 
حاشیه سازی برآمدند اما در این رابطه باید بدانیم که اصل ماجرا و 
واقعیت چیز دیگری است؛  نه تنها قرار نیست چیزی از داشته های 
فرهنگی شهر کاسته شود که با اجرای طرح »شهر جهانی کودک« 

دوچندان نیز به آن افزوده خواهد شد.
ساختمان کانون پرورش فکری کودکان و نوجوانان مورد اشاره 
که به صورت غیرانتفاعــی از زمین مذکور اســتفاده می کرد، 
ســال ها غیرفعال بود و به عنوان انبار کانون مورد استفاده قرار 
می گرفت و برخــلاف آنچه در خبر ها عنوان شــده اصلا بحث 
تعطیل شدن این مرکز در کار نیست. مهدی هدایت، مدیرعامل 
سازمان نوسازی شــهر تهران درخصوص اصل ماجرای مربوط 
به تخریب ساختمان کانون پرورش فکري کودکان و نوجوانان 
در شهرک قدس)شــهرک غرب( به همشــهری می گوید: »از 
چند دهه قبل حدود ۴ونیم هکتار زمین در این بخش از شــهر 
تهران بلااســتفاده مانده بود و در چنین زمین وسیع و مناسبی 
فقط ساختمان نیمه کاره ای به عنوان انبار کانون پرورش فکری 
کودکان و نوجوانان مورد استفاده قرار می گرفت و همچنین یک 
کانون زبان وجود داشت. با توجه به این موضوع شهرداری تهران 
قرار است با همکاری کانون پرورش فکری کودکان در ۴هکتار از 
این زمین نخستین شهر جهانی کودک را در کشور احداث  کند. 
شهر جهانی کودک پروژه ای فراشهری است که دارای امکانات 
کم نظیر و بی نظیری بوده و خدمات ویژه ای به گروه سنی کودک 
و نوجوان ارائه می کند. مســاحت عیانی آن هم بالغ بر ۱۶هزار 
مترمربع در ۴طبقه است. پروژه بزرگ شــهر جهانی کودک با 
معماری فاخر ایرانی- اسلامی است که در آنجا تمام خدمات مورد 
نیاز کودکان و نوجوانان با 2رویکرد اصلی باغ ایرانی و باغ بازی های 

اقوام ارائه می شود.«

مهدی اسماعیل پور؛ روزنامه نگار

برگزاری ستاد استقبال از مهر
سیدجعفرتشکری هاشمی، رئیس کمیسیون عمران و حمل ونقل شورای شهر 
تهران، طی تذکری عنوان کرد که » به سال تحصیلی جدید نزدیک می شویم، 
ولی آثاری از ستاد استقبال از مهر نمی بینیم. نباید این کار عقب بیفتد.« در 
این رابطه معاون حمل ونقل و ترافیک شهرداری تهران به همشهری گفت که 
اخیرا به صورت مکتوب از اعضای ستاد استقبال از مهر دعوت کرده است تا 
نخستین جلسه ستاد در هفته جاری تشکیل شود. همچنین جال بهرامی، 
معاون حمل ونقل و ترافیک شهرداری تهران در نامه ای به تشکری هاشمی 
این موضوع را مورد تأکید قرار دارد و از او نیز برای شرکت در جلسه و بیان 
نظرات خود دعوت کرد. در این نامه آمده اســت: »دعوت نامه اعضای ستاد 
هماهنگی استقبال از مهر با حضور نمایندگان نهادهای مرتبط در شهرداری تهران، دولت و پلیس راهور، هفته 
گذشته ارسال شده و برنامه ریزی ها، پیگیری ها و هماهنگی های لازم به عمل آمده است... با توجه به اهمیت این 
موضوع برای مدیریت شهری، نخستین جلسه این ســتاد، زودتر از سال های گذشته و هفته آینده با محوریت 

این معاونت برگزار خواهد شد.«

اقدامات براساس طرح مصوب برج میلاد
زهرا شمس احسان، رئیس کمیته اجتماعی شورای شهر تهران در تذکری 
به محدوده برج میاد متشکل از شــهرداری، دانشگاه علوم پزشکی، 
سازمان انتقال خون و بیمارستان میاد اشــاره کرد و گفت: »براساس 
مصوبه شورای عالی شهرسازی و معماری ایران درخصوص طراحی شهری 
مجموعه 120هکتاری و طرح جامع 3بعدی فاز 2برج میاد و ضوابط تعیین 
شده برای محدوده موردنظر، ساخت وساز جدیدی در محدوده برج میاد 
مجاز نیست؛ بنابراین از شهردار تهران انتظار داریم تا تمامی مداخات و 

ساخت و ساز ها در عرصه 120 هکتاری را پیگیری کند.« 
حمیدرضا صارمی، معاون معماری و شهرســازی شهردار تهران هم در 
گفت وگو با همشهری بیان کرد: »مجموعه برج میاد دارای طرح مصوب است و هیچ گونه ساخت و سازی  
خارج از طرح مصوب کمیسیون ماده 5در آن انجام نمی شود. شهرداری درصدد است تا درخصوص برج 
میاد مطالعه ای انجام دهد که تا کنون اقدامی که منجر به تغییر در مبانی طرح کمیســیون ماده 5 شود، 

انجام نداده و همه اقدامات براساس طرح صورت گرفته است.«

لایحه نرخ گذاری سرویس مدارس در راه شورای شهر
یکی از تذکرات اعضای شورای شهر مربوط به عدم تعیین تکلیف نرخ سرویس 
مدارس بود که  سازمان تاکسیرانی آخرین وضعیت این مهم را در اختیار همشهری 
قرار داده است: » در خرداد ماه صورتجلسه مربوطه به نرخ پیشنهادی، برای اباغ 
توسط معاون  استاندار و سرپرست فرمانداری تهران بزرگ ارسال شده، لیکن 
تا کنون پاسخی از سوی آن مرجع به این سازمان واصل نشده است، لذا نظر به  
زمان سپری شده و لزوم تسریع در روند تصویب و اباغ لایحه مذکور، در تاریخ 
11تیر، لایحه تعیین نرخ کرایه و بهای خدمات سرویس مدارس شهر تهران از سوی 
سازمان تاکسیرانی به معاونت حمل ونقل و ترافیک و در تاریخ 25خرداد از سوی 
معاونت حمل ونقل و ترافیک به معاونت برنامه ریزی، توسعه شهری و امور شورای 
شهرداری تهران ارسال شده و در حال حاضر نیز درحال طی مراحل اداری برای ارسال به شورای اسامی شهر تهران 
است. شایان ذکر است با عنایت به ماده 5دستورالعمل اجرایی آیین نامه حمل ونقل دانش آموزان مصوب 1397سازمان 
شهرداری ها و دهیاری های کشور مکلف است به منظور مدیریت و نظارت مستمر بر عملکرد دستگاه های متولیّ و 
شرکت های مجاز حمل ونقل دانش آموزی و همچنین تجمیع و به روزرسانی و پایش اطاعات مربوطه، در چارچوب 
دستورالعمل و  آیین نامه حمل ونقل دانش آموزان، برای ایجاد سامانه الکترونیک حمل ونقل دانش آموزان و بهره برداری 
و پشتیبانی از آن اقدام کند. لیکن تا کنون هیچ گونه اباغی درخصوص نحوه عملکرد سامانه الکترونیک مورد اشاره و 

اختصاص کد کاربری از سوی سازمان شهرداری ها و دهیاری های کشور واصل نشده است .«

رصد برای ایمن سازی گود جماران
در جریان صحن علنی شورای شهر سوده نجفی، رئیس کمیته سامت شورای 
شهر تهران با اشاره به گودهای رها شده در شهر، گفت: یکی از گودهای رها 
شده در سطح شهر در محله جماران است که براساس گزارشی که ارائه شده، 
این گود در مرحله خطرناکی قــرار دارد و باید در این خصوص اقدام فوری 
صورت گیرد. با توجه به اینکه اجازه احداث ساختمان های بیش از 3 طبقه 
در این منطقه را نمی دهند، سرنوشت این گود هنوز مشخص نیست؛ لذا از 
شهرداری تهران می خواهم با قید فوریت، اقدامات لازم را در راستای انجام 

وظایف خود در خصوص گود جماران انجام دهد.
روابط عمومی منطقه یک شهرداری تهران در این خصوص به همشهری اعام 
کرد: درباره اقدامات صورت گرفته جهت ایمن سازی  گود جماران)اژدری( باید گفت ملک مذکور جزو پروژه های 
مشارکتی است؛ طی نامه ای با معاونت فنی و عمرانی منطقه درخصوص تعیین تکلیف ایمن سازی  جداره های گود 
مکاتبه شده و شایان ذکر است که در جلسه کمیته ایمنی ساختمان های ناایمن منطقه نیز مقرر شده تا معاونت 
فنی و عمرانی نسبت به  پیگیری روش مناسب ایمن سازی  از سازمان مشاور فنی و مهندسی شهر تهران، اقدامات 
لازم را به عمل آورد. در این اطاعیه گفته شــده؛ در حال حاضر گود موردنظر توسط مشاورین فنی و عمران 
شهرداری منطقه یک از نظر پایداری در دیواره در حال رصد مستمر است و با توجه به حساسیت موضوع با اداره 

حقوقی جهت اخذ حکم قضایی پرنمودن گود، مکاتبه شده است.

وضعیت 46 پروژه مشارکتی سازمان سرمایه گذاری


